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2021 yılının ikinci ayına girdik.Zaman dur durak bilmiyor. Kendi bildiği yolda hızla ilerliyor. Bu
hıza bizler, kurumlar yetişebiliyor mu?
Hesaplarımız tutuyor mu?
Evde ki hesabımız çarşıya uyuyor mu?
Bütçe kullanan kurumlar beklenen hızda çalışabiliyorlar mı?
Genel bütçe ilgilileri yeterli yatırımları yapabiliyorlar mı?
Yeni sistem içinde milletvekilleri başarılı planlamalar yapabiliyorlar mı?
Yoksa her hizmet yerel yönetimlere mi yüklendi?
Evet… Yerel yönetimlerin yükü arttı.
Tüm kamuoyu dikkatini yerel yönetimler üzerine çekmiş durumda.
Yerel yönetimlerin her hareketini izlemekte.
Büyükşehir belediyesi olmak hizmet bakımından yerel yönetimin ağırlık merkezini oluşturdu.
Güvenlik ve sağlık hizmetleri hariç tüm alanlarda büyükşehir belediyeleri inisiyatif sahibi. Yatırım
yapma yetkisine sahip. Bütçesi de müsait. İstediğinde kaynak aktarabiliyor. Dolayısıyla
büyükşehirler yatırımlarını genel bütçeden değil kendi bütçeleriyle ve imkanlarıyla yapabiliyorlar.

O halde kamuoyunun tüm dikkati yerel yönetim çalışmalarında olacak tabii ki.
*
*
* 
Bir süredir Fatsa sahilinde yapılması düşünülen yeni peyzaj çalışmaları tartışılıyor.
Geçen hafta Güneş Gazetesi başyazarı Feridun Altuntaş’da köşesinde dile getirdi. Mevcut alan
üzerine otopark yapımı vs işler düşünülmekte imiş. 
Büyük yanlış olur. 
Eğer sahilde yeni planlamalar yapılacaksa Bolaman Köprüsü ile Balıkçı Barınağı arasında
yapılmalıdır.
Özellikle Balıkçı Barınağı ile iskele arasında kalan alana kesinlikle bir kazma bile
vurulmamalıdır. Çünkü bahse konu alanın peyzajı fevkalade yerindedir. Bozulmasına müsaade
edilmemelidir. 
Bahsettiğim alan rahmetli Mustafa Çamaş tarafından yapılmış ve şu an anlıyoruz ki fevkalade
doğru yapılmış bir hizmet olarak günümüze yansımaktadır. 
Daha nasıl bir peyzaj olacak ta mevcut alanın üzerinde bir güzellik sağlanacak?
Balıkçı Barınağı ile iskele arasında kalan alanın güzelliğini lütfen bozmayın. 
İskele ile Elekçi köprüsü arası planlamaya hazır bir alandır. Bolaman köprüsü ile Balıkçı
Barınağı arası güzelleştirilmeye muhtaç bir alandır. Yerel yönetimler bu alanlar üzerinde tasarruf
kullanmalıdır.
*
*
* 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Hilmi Güler gerçekten planlama ve yatırım üzerine uzmandır. 
Hata yapacağını düşünemeyiz. Yapmamalı da. Bir sürü tecrübeye sahip. Eğer bunca tecrübe
karşısında hata yapılırsa arka planında bir şeyler aramak lazım. Sayın başkanımızda arka
planda iş çevir(e)meyeceğinden ötürü rahat olmak durumundayız. 
Kendi beyanlarına bakıldığında da; “Ordu’ya hizmet için geldiğini, Ordu’yu kalkındırmak için
görev aldığını” söylemekte. O halde kişinin beyanı esas ise Hilmi Güler ilimize hizmet etmek için
o koltukta. Umarım yanlış yönlendirilmez, hata yaptırılmaz, kişisel ikballer uğruna kamu kaynağı
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hortumlanmaz. 
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